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Picture Description?)

A black and white photograph featuring two high-voltage electricity pylons rising from a dark, grassy
hill against a bright sky, with numerous power lines stretching between them.

Analysis?)

This black and white photograph presents a stark yet compelling composition featuring two electricity
pylons dominating the landscape. The pylons, rendered in crisp detail against a washed-out sky, stand
as skeletal sentinels. Their intricate lattice frameworks contrast sharply with the dark, undefined mass of
the foreground, likely a grassy hill. The wires connecting the pylons create a complex web of lines, adding
a layer of geometric abstraction to the otherwise industrial scene. The high contrast and minimalist
approach evoke a sense of power, isolation, and the stark beauty of functional infrastructure.
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Picture Data

009642 - Two Strong

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 07/2021 08/2021 07/2022
Width Height Bits/Color
Original Size 5012 px 5012 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) Zwei Starke

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected

Frank Titze / WIDE-ANGLE - Justinus-Kerner-Weg 2 - 89171 lllerkirchberg, Germany - sales @ wide-angle.de
(©Frank Titze 1983-2025. All rights reserved. - Artwork Data Sheet - 25.06.25



https://frank-titze.art/e/d009642.html
https://frank-titze.art
https://wide-angle.gallery
mailto:sales @ wide-angle.de

	009642
	Two Strong
	Picture Description
	Analysis
	Picture Data
	Remarks








[m] 5[]
e

009642





  
    009642
  
  
    Two Strong
  
  
    Zwei Starke
  
  

    https://frank-titze.art/e/d009642.html
  
  
    https://frank-titze.art/d/d009642.html
  
  
    24x36
  
  
    D---D
  
  
    F---F
  
  
    07/2021
  
  
    08/2021
  
  
    07/2022
  
  
    5012
  
  
    5012
  
  
    16
  
  
    1
  
  
    1
  
  
    
  
  
    Frank Titze
  
  
    none
  
  
    ohne
  
  
    
  
  
    Y 2022-08 | BW V | Power Lines I | Square 1:1 XI
  
  
    
      N
    
    
      A black and white photograph featuring two high-voltage electricity pylons rising from a dark, grassy hill against a bright sky, with numerous power lines stretching between them.
    
    
      Eine Schwarzweißfotografie, die zwei Hochspannungs-Strommasten zeigt, die von einem dunklen, grasbewachsenen Hügel gegen einen hellen Himmel aufragen, mit zahlreichen Stromleitungen, die sich zwischen ihnen erstrecken.
    
    
      This black and white photograph presents a stark yet compelling composition featuring two electricity pylons dominating the landscape. The pylons, rendered in crisp detail against a washed-out sky, stand as skeletal sentinels. Their intricate lattice frameworks contrast sharply with the dark, undefined mass of the foreground, likely a grassy hill. The wires connecting the pylons create a complex web of lines, adding a layer of geometric abstraction to the otherwise industrial scene. The high contrast and minimalist approach evoke a sense of power, isolation, and the stark beauty of functional infrastructure.
    
    
      Diese Schwarz-Weiß-Fotografie präsentiert eine strenge, aber fesselnde Komposition mit zwei Strommasten, die die Landschaft dominieren. Die Pylonen, die in gestochen scharfen Details vor einem ausgewaschenen Himmel wiedergegeben werden, stehen als skelettartige Wächter. Ihre komplizierten Gitterstrukturen stehen in scharfem Kontrast zu der dunklen, undefinierten Masse des Vordergrunds, wahrscheinlich einem grasbewachsenen Hügel. Die Drähte, die die Pylonen verbinden, bilden ein komplexes Netz von Linien und fügen der ansonsten industriellen Szene eine Ebene geometrischer Abstraktion hinzu. Der hohe Kontrast und der minimalistische Ansatz erwecken ein Gefühl von Macht, Isolation und der krassen Schönheit funktionaler Infrastruktur.
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